
PREDLOG PREDLAGATELJA
Izvršni svet skupščine občine Ljubljana Vič-Rudnik je na
81. seji dne 20. 1. 1988 obravnaval Poročilo o delu izvrš-
nega sveta v letu 1987 (povzetek) in sklenil, da ga posre-
duje zborom skupščine občine v obravnavo in sprejem.

IZVRŠNI SVET

POROČILO
o delu izvršnega sveta skupščine občine
Ljubljana Vič-Rudnik za leto 1987
(povzetek)

Poročilo obravnava poglavitna področja dela, podrobnejši
podatki pa so razvidni tudi iz povzetka poročil o delu upravnih
organov in strokovnih služb.

Delovanje izvršnega sveta je temeljilo na pravicah in dolžno-
stih, opredeljenih v statutu občine, na sklepih in zadolžitvah
skupščine ter v izvajanju sklepov izvršnega sveta \z tekočega in
predhodnih obdobij.

Na podlagi poslovnika izvršnega sveta je delovanje izvršnega
sveta potekalo na sejah izvršnega sveta, na katerih je izvršni svet
na podlagi predlogov upravnih organov in zunanjih predlagate-
Ijev sprejemal odredbe in navodila, ugotovitve, sklepe, stališča
ter usmeritve za nadaljnje delo. Seje so le manjši del dela izvrš-
nega sveta, večji del pa predstavlja seznanjanje s stanjem, izvaja-
njem ukrepov na podlagi stališč izvršnega sveta, posredovanje
mnenj, koordiniranje posameznih subjektov, sodelovanje z druž-
benopolitičnimi organizacijami, samoupravnimi interesnimi
skupnostmi, organizacijami združenega dela in krajevnimi skup-
nostmi na območju občine ter organi skupščine mesta Ljubljana.
Pomemben del aktivnosti izvršnega sveta pa je tudi usnrrerjanje-in
koordiniranje dela občinskih upravnih organov.

V letu 1987 je v izršnem svetu zaradi odhoda predsednika prišlo
do izvolitve novega izvršnega sveta dne 24. 6. 1987, vendar je
večina dosedanjih članov izvršnega sveta tudi v novo izvoljenem
izvršnem svetu .

Delo izvršnega sveta je temeljilo na sprejetem programu za leto
1987, ki je opredelil način in metode dela ter gradiva, predvidena
za obravnavo na izvršnem svetu in v skupščini občine. Poleg teh
programiranih gradiv je izvršni svet obravnaval tudi vse tekoče
probleme v občini ter skupščino seznanjal z tekočimi gospodar-
skimi gibanji, problematiko na posameznih področjih ter pri
izvrševanju zakonskih predpisov, odlokov in sklepov skupščine.

V letu 1987 je izvršni svet imel 45 sej s 519 točkami dnevnega
reda po naslednjih področjih:
- urejanje prostora 95
- družbeno planiranje , 57
- družbene dejavnosti : ^ 37
- obča uprava in proračun . 60
- kmetijstvo in gozdarstvo 26
- kadrovskezadeve 72
- družbeni prihodki , 31
- Ijudskaobramba . 31
- sekretariat IS 26
- ostalo 84

Skupaj: 519
Seje so trajale skupno 97 ur in 45 minut, povprečno je trajala

seja 2 uri in 16 minut, s povprečno 11,5 točkami dnevnega reda.
V prvem polletju leta 1987 je bilo prisotnih 10,6 članov izvrš-

nega sveta (12 članov), v drugem polleltju pa 11,3 članov (13
članov) ter skupno prisotnih 265 iz gospodarstva, družbenopoli-
tičnih organizacij, družbenih dejavnosti in predstavniki javnega
obveščanja. Prisotnost članov izvršnega sveta v prejšnjem man-
datu je bila v prvem polletju 88,3%, v drugem polletju pa 86,6%.
Prisotnost članov se je v primerjavi z letom 1986 (85,73%) še
izboljšala.

Izvršni svet je imenoval v letu 1987 9 stalnih in občasnih
delovnih teles s 37 člani.



Tako kot v prejšnjih letih je tudi v tem letu izvršni svet na dveh obdobje 1986-1990 z opredelitvijo poteka avtoceste Ljublana-
svojih sejah obravnaval le določeno problematiko (Lokalni centri, -Bregana na odseku Malence-Cekava
MKZ Rakitna) in takrat je seja potekala tudi izven prostorov - Osnutek in predlog odloka o zagotavljanju sredstev za kritje
skupščine občine. Ostale seje pa so praviloma v okviru meseca stroškov pri vzdrževanju skupih objektov in naprav na melioracij-
potekale po tematskih področjih, kar je omogočilo vsebinsko skem območju občine
povezano obravnavo gradiv \z istega področja delovanja. - Osnutek odloka o spremembi in dopolnitvi odloka o davkih

l-zvršni svet je pripravil in predložil v obravnavo in sprejem občanov
zbprom skupščine 74 gradiv po riaslednjih področjih: - Predlog sklepa o uvedbi ukrepov družbenega varstva v DO
__^ IGO Ljubljana
Področje po izven. neposred. - Predlog sklepa o uvedbi ukrepov družbenega varstva

programu progr. po progr. v Zavodu Zoološki vrt mesta Ljubljana
- Predlog sklepa o uvedbi ukrepov družbenega varstva v DO

- družbenoplan.mgosp. 9 3 1 HOJA TOZD Stavbno mizarstvo Ljubljana
- urejanjeprost.invarstvookol. 12 4 3 - Predlog sklepa o porabi sredstev solidarnoti v SRS
- druzbenedejavnosti 13 2 4 - Osnutek odloka o spremembi odloka o odškodnini zaradi
- obca uprava in proračun . . 8; ' - - spremembe namembnosti kmetijskega zemljišča ali gozda
- kmetijstvo m gozdarstvo 4 . 2 o 1 _ Predlog odloka o spremembah odloka o razglasitvi Tivolija,
- druzbeni pnhodki 8 ' 1 - Rožnika in Šišenskega hriba za naravno znamenitost
- Ijudskaobramba :, , ' 2' - ••'•'"' 1 _ Osnutki odlokov o splošni prepovedi delitev obstoječih par-
- kadrovskaproblematika 1 , . - v 1 cel, prepovedi graditve in prepovedi spremembe kulture zem-
- ostala področja in KS 2 3 - | j j š č a v o b č j n i Vič-Rudnik za območje urejanja VR 5/1 Južni
Skupaj: 59 15 11 Center, VR 3/4 - TRC Bokalci, VP 9/1 - Škofljica, VR 6/3, VR 6/1

- Južni Center, VR 7/1 - TRC Bokalci, VI 3/4 Biotehniška fakul-
Največkrat je bil predlagatelj gradiv izvršni svet, kot samostojni t e t a v p 3 / 2 B r d o v s 4 / 5 _ L a v r i c a i VR 1/2 Ob Ljubljanici, VS 1/5

predlagatelji pa so bili tudi občinski komite za družbene dejavno- Hovica
sti, komite za družbeno planiranje in gospodarstvo, odbor pod- _ P r e d , o g o d | o k a 0 Sprejemu ureditvenega načrta za del
pisnikov družbenega dogovora o spomenikih revolucionarnega o b m O č j a urejanja VS 3/3 - Biotehniška fakulteta in VR 3/5 Bi-
gibanja NOB in socialistične izgradnje, svet za preventivo in ocenter
vzgojo v cestnem prometu, komisija za pregled letnega davčnega _ P r e d | o g s k | e p a 0 soglasju k statutu OŠ 7-maja Dobrova pri
zaključnega računa in študentski center. Ljubljani in statutu Centra za usposabljanje in varstvo Dolfke

Izvršni svet po programu dela v letu 1987 ni predložil skupščini Boštjančič Draga pri Igu
občine Ljubljana Vič Rudnik v obravnavo in sprejem naslednjih _ O s n u t e k o d , o k a 0 n a č i n u Oplojevanja živali na območju
9 r a d i v : občine Ljubljana Vič-Rudnik.

- Predlog odloka o razglasitvi Turjaškega grajskega kom- , z v r š n i s v e t s e j e v t e m o b d o b j u n a pOdročju družbenega
pleksa za kulturni in zgodovinski spomemk ter naravno znameni- p|aniranja seznanil s poslovanjem OZD v letu 1986 mesečno in
t o s t tromesečno spremljal uresničevanje resolucije o politiki izvajanja

- Predlog odloka o razglasitvi Paviljona ob Cesti dveh cesar- dmžbenega plana občine Ljubljana Vič-Rudnik v obdobju
jev za kulturni spomenik 1986-1990 za leto 1987. Ob tem je obravnaval tudi informacijo

Gradivi nista bili posredovani, ker je pred razglasitvijo 0 načinu razporejanjasredstevzaosebne dohodke v letu 1987 ter
potrebno še spomenik urediti tako, da bo dostopen javnosti. o r a z p o r e jan ju sredstev za osebne dohodke v letu 1986. \z analiz

- Delo disciplinskih komisij v OZD j e r a z v j d n o , da se negativni trendi nadaljujejo, da izvoz in obseg
Taproblematikajebilaževključenavporočiloouresničevanju proizvodnje ne dosegata resolucijskih predvidevanj in je tudi

. Družbenega dogovora o izvajanju kadrovske politike v občini. v e d n 0 v e č 0 Z D k i pos|ujejo z izgubo ali so v izjemnih težavah.
- Problematika barak in nedovoljenih gradenj v m e s e c u m a r c u j e s p rejel tudi program za pripravo sprememb
Gradivo s tega področja pripravlja Mestna uprava mšpekcijskih i n dopolnitev ter v aprilu predlagal skupščini občine v sprejem

služb in ga bomo obravnavali kot gradivo za Mestno skupščino. s k ) e p 0 p r i p r a v i sprememb in dopolnitev srednjeročnega družbe-
- Informacija o delovanju narodne zaščite v občini n e g a p ( a n a potrebno ga je bilo spremeniti zaradi poteka avtoce-
Gradivo se prenese v program dela za naslednje leto. s t e Bratstva in enotnosti, ki prvotno ni bila predvidena v tem
- Osnutek odioka o razglasitvi krajinskega parka Iški Vintgar srednjeročnem obdobju.

za naravno znamenitost . . . .....
- Predlog odloka o sprejemu lokacijskega načrta za napajalni Nadaljevale so se aktivnosti za zapolmtev obeh mdustr.jsk.h

vodovod Turjak c o n t e r š e posebej za zagotovitev komunalne opreme con. Večja
- Osnutek odloka o razglasitvi Ljubljanskega Barja za pozornost je bilaposvečena vsebinski analizi srednjeročnih plan-

naravno znamenitost s k i h dokumentov, tako s področja gospodarstva, kot negospo-
- Osnutek odloka o melioracijskem postopku na območju k. darstva, ter še posebej razvojnim usmeritvam OZD z izgubo.

o Brezovica Zaradi težav, ki so nastala pri vodenju DO IGO in s tem poveza-
' - Predlog odloka o sprejetju ZN za območje urejanja VM 2/4, "*™ Padanju proizvodnje in dohodka v letu 1986, je izvršni svet

VM 5/1 Motel predlagal skupščini občne uvedbo začasnih ukrepov druzbenega
Gradiva niso bila posredovana, ker jih strokovni pripravljalci vartva v DO IGO. Izguba, zmanjšanje proizvodnje ter predvsem

(UZ, Ljubljanski regionalni zavod Za varovanje naravne in kul- neuresničevanje sanacijskega programa pa so bili vzrok. zarad.
turne dediščine in investitor) niso pravočasno pripravili. Vsa katerih je izvršni svet v oktobru pedlagal ukrepe druzbenega

• navedena grdiva so predvidena za obranavo v letu 1988. varstva tudi v delovni organizaciji HOJA TOZD Stavbno mizar-
- Razvojne usmeritve v OZD z izgubo s t v 0 -
Gradivo je bilo sestavni del pripravljenega gradiva Informacija Zelo zahtevna in obsežna naloga v tem letu je bilo tudi delova-

o poslovanju OZD v letu 1986. nje v okviru občinskega odbora udeležencev DD o skupnih osno-
Izven programa dela je izvršni svet predložil za obravnavo vah in merilih za samoupravno urejanje odnosov pri pridobivanju

skupščini gradiva, ki jih ni bilo moč predvideti, ker so odvisna od in delitvi dohodka v SR Sloveniji, kjer so se v delo vključevali tudi
rednega spremljanja področij ter sprememb zakonodaje ali pa so posamezni člani izvršnega sveta. Izvršni svet se je seznanil s pro-
odvisna od predlogov zunanjih predlagateljev: , blematiko in stanjem ekonomskih odnosov s tujino v povezavi

- Vsebinska analiza srednjeročnih planskih dokumentov s plačilnimi problemi.
s področja gospodarstva V negospodarstvu je zlasti zaradi poslabšanja medsebojnih

- odlok o pripravi in sprejemu sprememb in dopolnitev dmž- odnosov IS predlagal skupščini uvedbo začasnih ukrepov druž-
benega plana za obdobje 1986-1970 benega varstva v Zavodu Zoološki vrt mesta Ljubljane.

- Osnutek in predlog dopolnitev družbenega plana občine za Na področju drobnega gospodarstva je izvršni svet obravnaval
• ' ' . ' • , ' ': ' " • ' • • * ' • " • , " ' " " • • ' " . • ' ' : ' - • ' • • • • ' ! . - . . . ' • • ' • ' • . . ' " " ' •



informacijo o stanju osebnega dela drobnega gospodarstva ter jo
predlaga! skupščini občine hkrati s svojimi stališči.

Izvršni svet si je tudi prizadeval pospešiti razvoj drobnega
gospodarstva s tem, da je pridobil sredstva za nakup novih
poslovnih prostorov v Centru drobnega gospodarstva, ki jih bo
nato v letu 1988 njegova komisija oddala v najem obrtnikom.
Stekle so priprave za ustanovitev dveh novih organizacij združe-
nega dela v družbenem sektorju.

Na področju gostinstva in turizma je obravnaval razvojne
načrte gostinstva tako zasebnega kot družbenega sektorja ter še
posebno pozornost posvetil projektu TSC Bokalci.

Pripravljena je bila tudi obsežna analiza stanja na drobno
prodajne mreže osnovne preskrbe v občini, ter začete aktivnosti
za izboljšanje osnovne preskrbe s postavitvtjo začasnih objektov
namenjenih za trgovine osnovne preskrbe v KS, kjer je ta problem
najbolj pereč. Ob tem je bilo dokončanih in zastavljenih več
naložb v osnovno preskrbo.

Na področju urejanja prostora in varstva okolja je izvršni svet
sprejel več sklepov o javni razgrnitvi osnutkov lokacijskih in
zazidalnih načrtov in nato predlagal skupščini odloke o sprejemu
zazidalnih načrfov (Kopanke, Hrastenice, BIO središče, VM 2/1
Tržaška, Krakovo, Škofljica, VP 1/2 Rudnik, Malči Belič, Ko-
perska).

Obravnaval je na področju stanovanjskega gospodarstva druž-
beni dogovor o skupnih osnovah za zagotavljanje in usklajevanje
družbenoekonomskih odnosov na področju stanovanjskega
gospodarstva Ijubljanskih občin. Aktivno se je vključeval in več-
krat obravnaval problematiko pri gradnji stanovanjskih blokov na
Igu.

Poleg prostorsko izvedbenih aktov je posredoval skupščini
osnutek in predlog odloka o namembnosti poslovnih prostorov.
Obravnavana je bila problematika barak in barakarskih naselij,
kjer je opozoril organizacije združenega dela, kjer so zaposleni
stanovalci teh naselij na dosledno spoštovanje DD o minimalnih
standardih za življenje in kulturne razmere pri zaposlovanju
delavcev, saj ob spoštovanju določil tega 00 ne bi prihajalo do
širjenja takih naselij. Skupščini pa gradiva ni predložil v obrav-
navo, ker bo poročilo o problematiki po programu dela obravna-
vala skupščina SML in bo takrat potekala obravnava tudi v naši
skupščini.

Sklad stavbnih zemljišč je pričel z delom, tako da je le v začetku
leta izvršni svet še prevzemal njegovo funkcijo. Za prenos pravic
in obveznosti iz občinskega na mestni sklad je ustanovil tudi
komisijo, ki je pregledala poslovanje. V okviru sprememb in
dopolnitev srednjeročnega družbenega plana je izvršni svet tudi
razgrnil prostorske sestavine, iz katerih je razviden potek avtoce-
ste Bratstva in enotnosti. Veliko dela in naporov je bilo v tem letu
vloženih pri pripravi prostorskih izvedbenih aktov, saj je izvršni
svet obravnaval in predlagal osnutke prostorsko ureditvene
pogoje za 7 planskih celot, ter odlokov o sprejemu zazidalnih
oziroma ureditvenih načrtov. Vsi odloki so bili na skupščini
sprejeti, razen predlaganega odloka o ureditvenem načrtu za
kamnolom Hrastenice.

V tem letu ugotavljamo, da se na področju urbanističngga
načrtovanja subjekti planiranja, predvsem organizacije združe-
nega dela, zelo slabo vključujejo v postopke družbenega planira-
nja ter se dodatno pojavljajo zahteve po izdelavi oziroma spre-
membi prostorsko izvedbenih aktov. Ob tem hkrati prihaja tudi
do več interesentov, za isti prostor, predvsem v ožjem območju
Viča, medtem ko za industrijske cone na obrobju mestnega dela
kljub prizadevanjem še niso znani vsi investitorji.

Na področju premoženjsko pravnih zadev ima služba za pre-
moženjsko pravne zadeve zaradi pomanjkljive evidence nepre-
mičnin družbene lastnine več težav, ker je pomanjkljivo sodelova-
nje med različnimi nosilci (ZIL, sodišče) oddajanja in razpolaga-
nja z družbeno lastnino. Pridobljeno je bilo zemljišče za izgrad-
njo Muzeja Ljudske revolucije Slovenije.

Pri sodelovanju izvšnega sveta ob reševanju problematike
v krajevnih skupnostih je izvršni svet obravnaval plan komunalnih
del v letu 1987 ter se preko svoje komisije vključil v javno
razpravo o SaS o delovnih razmerjih delavcev zaposlenih v KS.
Obravnaval je tudi analizo zaključnih računov KS za leto 1986 ter
teze za pripravo DD o financiranju KS na področju Ijubljanskih
občin. Preko svojih predstavnikov je skrbel za koordinacijo vseh

aktivnosti na področju komunale, vodooskrbe, cest in telefonov
med krajevnimi skupnostmi in pristojnimi SIS. Seznanil se je
z informacijo dolgoročnega plana oskrbe z vodo in odvajanja
odpadnih voda v naši občini. Krajevnim skupnostim je poslal
v obravnavo informacijo o razvoju pokopališč v vaških KS.

Izvršni svet si je tudi v tem letu prizadeval za usklajeno delova-
nje med upravnimi organi, samoupravnimi interesnimi skup-
nostmi, raznimi strokovnimi službami ter samoupravnimi organi
v KS. Organizirani so bili tudi sestanki za vodstva KS, na katerih
se je reševala tekoča problematika ter usklajevanje interesov
različnih krajevnih skupnosti na ožjih območjih.

Ureditev prostorskih pogojev za delovanje krajevnih skupnosti
je v tem letu potekalo skladno s programom na podlagi samou-
pravnega sporazuma o združevanju sredstev amortizacije KS.
Hkrati je izvršni svet dodeljeval tudi proračunska sredstva za te
namene ter v uporabo dodelil del pisarniške opreme občinskih
upravnih organov.

Na področju delovanja družbenih dejavnosti je bilo nadalje-
vano že začeto delo v preteklem letu, na področju varstva
naravne in kulturne dediščine, saj je predlagal skupščini odlok
o razglasitvi gradu Polhov Gradec in o razglasitvi turjaškega
grajskega kompleksa za kulturni, zgodovinski spomenik in
naravno znamenitost ter o razglasitvi Paviljona na Cesti dveh
cesarjev.

Na področju varovanja naravne dediščine je predlagal Odlok
o razglasitvi Jezera pri Podpeči za naravni spomenik. Za pred-
nostno nalogo si je izvršni svet postavil, da hkratno z razglasitvijo
kulturnih zgodovinskih spomenikov poskrbi tudi za njihovo ozna-
čitev ter obnovo v taki obliki, da je spomenik lahko takoj dosto-
pen javnosti.

Obravnaval je tudi poročilo o poteku priprav za gradnjo in
o gradnji objektov iz programa samoprispevka III na območju
občine. Na področju skrbi za varstvo spomenikov NOB je izvršni
svet obravnaval predlog SaS o prevzemu skrbi za varstvo, vzdrže-
vanje in obnavljanje spomenikov, spominskih plošč in spomin-
skih obeležij revolucionamega gibanja, NOB in socialistične
izgradnje ter predlog programa del in delitve sredstev. Ob obrav-
navi poročila študentskega centra o aktivnostih v času po ukinitvi
začasnih ukrepov družbenega varstva se je seznanil tudi s proble-
matiko, ki je prisotna pri delovanju študentskega centra. Večja
pozornost kot doslej je bila posvečena socialno varstveni proble-
matiki in možnostim izvajanja socialnega varstva ter izvendom-
skega varstva starejših občanov v občini. Posebej podrobno je
obravnaval tudi pripravljeno analizo mladinskega zobozdravstva,
saj se je s to problematiko že v preteklih obdobjih večkrat sreče-
val. Na predlog delegatov je skupščini posredoval tudi gradivo, ki
se je nanašalo na problematiko alkoholizma v naši občini. Ob tem
se je izvršni svet zavzel, da se prepoved točenja alkoholnih pijač
podaljša do 9. ure zjutraj. Pospešeno so se nadaljevale aktivnosti
pri pripravah na izgradnjo ZP Škofljica, ki je kljub vsem zapietom
sedaj v gradnji in bo po terminskem planu končana v začetku
prihodnjega leta.

Pričela se je gradnja zdravstvene postaje Ig, knjižnice Prežihov
Voranc. Hkrati so v teku investicije iz republiškega programa
(Centralna tehniška knjižnica, Muzej Ijudske revolucije ter Mla-
dinski dom Malči Belič).

Na področju kmetljstva je izvršnl svet sprejel odredbo o preven-
tivnih cepljenjih in diagnostičnih in drugih preiskavah v letu 1987
ter spremembe odredb o pristojbinah za veterinarsko - sanitarne
preglede in pristojbine. Seznanil se je tudi z informacijo o uresni-
čitvi programa jesenske setve ter pripravah na pomladansko
setev, ter informacijo o odkupu pšenice. V okviru določanja
kmetijske politike je obravnaval poročilo o izvajanju programa
aktivnosti za realizacijo v obdobju 1986-1990 in informacijio
o delu KZS. Skladno s programom dela je obravnaval probMma-
tiko, ki nastane zaradi zaraščujočih površin, ki so sicer name-
njene za kmetijsko proizvodnjo na območju Velikih Lašč, ter ob
tem sprejel sklepe, s katerimi je zavezal pristojne, da pripravijo
ustrezne programe in sprejmejo sporazume za ureditev zarašču-
jočih površin. Za čiščenje odvodnih jarkov na Ijubljanskem Barju
pa je ponovno pozval OVS Ljubljanica - Sava, da zagotovi vsa
potrebna sredstva. Hkratl pa je zadolžil tudi pospeševalno službo
KZ Ljubljana, da pripravi konkretne programe agromelioracij na
očiščenih površinah^^^, ,^ M , ,; - , - , . . , '



Skupščini občine je predlagal predlog odloka o registraciji,
cepljenju, označevanju in reji psov, ter o postopku z neregistrira-
nimi in necepljenimi psi, predlog razdelitve solidarnostnih sred-
stev SRS za biološko sanacijo po žledolomu in odlok o zagotav-
Ijanju sredstev za kritje stroškov pri vzdrževanju skupnih objek-
tov in naprav na melioracijskih območjih občine, odlok o spre-
membi odloka o določitvi višine odškodnine zaradi spremembe
namembnosti in odlok o načinu oplojevanja živali na območju
občine Ljubljana Vič-Rudnik.

Na področju davčne politike je bil potrjen zaključni račun
davkov in prispevkov za leto 1986. V tem letu je bila v drugi
polovici leta prenešena inšpekcija na mesto Ljubljana in ustanov-
Ijena Mestna uprava inšpekcijskih služb. Ob tem smo okrepili
oddelek za odmero davkov in prispevkov. Ob koncu leta smo od
Samoupravne stanovanjske skupnosti mesta Ljubljana pridobili
v najem poslovne prostore v Centru drobnega gospodarstva, tako
da bomo v letu 1988 službo za registracijo računov približali
obrtnikom, ker bo delovala v Centru drobnega gospodarstva.
Izvršni svet je obravnaval tudi vloge za odpis družbenih obvezno-
sti ter ob tem tudi v tem letu odpisal davek kmetom, ki so imeli
večjo škodo ob neurju v letu 1986.

Zaradi interventnega zakona so se na področju zagotavljanja
sredstev proračuna za proračunske uporabnike začele pojavljati
sicer manjše težave, vendar je bilo kljub temu zagotovljeno
nemoteno financiranje vseh proračunskih porabnikov. Nekaj več
sredstev je bilo v začetku leta namenjeno krajevnim skupnostim
zaradi izrednih stroškov, nastalih pri čiščenju snega. Delegatom
smo posredovali odlok o izvršitvi proračuna za leto 1986 in
rebalans proračuna za leto 1987, osnutek odloka o proračunu za
leto 1988 in predlog odloka o začasnem financiranju proračun-
skih potreb za leto 1988.

Ljudski obrambi in družbeni samozaščiti ter civilni samozaščiti
je bila v prvih dveh mesecih tega leta posvečena največja pozor-
nost tako v vseh upravnih organih in strokovnih službah, kot tudi
v izvršnem svetu. Opravljena je bila obširna novelacija obrambnih
in varnostnih načrtov vseh nosilcev. Tej problematiki je bila
posvečena tudi posebna seja IS, na kateri je sprejel novelirane
obrambne načrte, sistemizacijo upravnih organov v vojnih razme-
rah, sestav ivzršnega sveta. Komiteju in svetu za SLO in DS je
izvršni svet predlagal spremembo sklepa o izdelavi in vsebini
obrambnih načrtov. Zaradi obširnega dela na tem področju
v vseh upravnih organih in strokovnih službah je bilo izvajanje
rednih nalog ovirano in deloma prenešeno v naslednje obdobje.
Štab za civilno zaščito se je tudi takoj vključil v razreševanje
problemov, nastalih zaradi velike količine novozapadlega snega,
uvedel dežurno službo in predlagal ukrepe za normalizacijo sta-
nja in čiščenje vseh cest do oddaljenih zaselkov. V drugi polovici
leta se je usklajevanje obrambnih načrtov z različnimi nosilci
nadaljevalo, skladno z uvajanjem računalniške obdelave podat-
kov. Pripravljen je bil tudi sklep o mobilizaciji družbenopolitičnih
skupnosti v sodelovanju z drugimi upravnimi organi za Ijudsko
obrambo v Ljubljani.

Izvršni svet je predlagal skupščini osnutek in predlog odloka
o organizaciji in delovanju CZ.

Na področju organiziranja upravnih organov je izvršni svet
obravnaval poročilo o uresničevanju programa nadaljnjih aktiv-
nosti in dela UO in strokovnih služb ter uresničevanje usmeritev
za organizacijo in kadrovski ter prostorski razvoj do leta 1990.
Sprejel je tudi konkretne usmeritve in predloge za uresničevanje
tega programa. Izvršni svet je dal soglasje k spremembi sistemi-
zacije v upravi za družbene prihodke, ki je posledica prenosa
pristojnosti davčne inšpekcije na mesto. Izvršeni so bili tudi
manjši popravki sistemizacije v nekaterih upravih organih, zaradi
sprememb v organizaciji dela. V tem obdobju je bil tudi organizi-
ran seminar in izpiti za delavce, ki pri svojem delu uporabljajo
zakon o upravnem postopku. Ugotavljamo, da je bila v tem
obdobju velika fluktuacija zaposlenih delavcev v upravi. V prvi
polovici leta je bilo usklajevanje rasti osebnih dohodkov z rastjo
v gospodarstvu v zaostanku zaradi sprejete interventne zakono-
daje ter sprejemanja družbenega dogovora, v zadnjem kvartalu
pa je sprejeta spet interventna zakonodaja, tako da so osebni
dohodki zamrznjeni. Zagotovljena so bila tudi sredstva za
postopno prenovo upravne stavbe, z namenom izboljšati delovne
pogoje zaposlenim in občanom, ki prihajajo v stavbo. Sredstva

smo namenili tudi za uvajanje informacijskega sistema v delo.
Na področju kadrovske problematike je IS oblikoval mnenja

k predlogom za IPO. Razrešil je dosedanjega in imenoval novega
predsednika in člane komisije za odpravljanje nerešenih zadev,
komisije za ocenjevanje škode ob naravnih nesrečah, strokovne
komisije za primopredajo sredstev, pravic in obveznosti iz občine
na sklad stavbnih zemljišč mesta Ljubljane, delovno telo za
nakup novih poslovnih prostorov. IS je obravnaval problematiko
tajnikov KS v občini ter ob gradivu zavzel stališča ter hkrati
gradivo posredoval v obravnavo OK SZDL in komiteju za SLO in
DS. Iz gradiva je razvidno, kako neenotna so določila statutov KS
glede vloge in položaja tajnikov. Tudi osebni odhodki so zelo
različni, zato je bilo dogovorjeno, da se pripravijo enotno izde-
lana merila o razporejanju dohodka in delitvi sredstev za osebne
dohodke za vse delavce v KS. Pripravljena je bila tudi ocena
imenovanj poslovodnih organov v organizacijah združenega dela
za leto 1986 ter prvo polovico leta 1987. Iz tega gradiva je
razvidno, da strokovna usposobljenost (stopnja izobrazbe) poslo-
vodnih delavcev še vedno ni zadovoljiva, hkrati pa prihaja do
prevečkratnega ponavljanja mandatov. Ugotovljeno je tudi, da so
v nekaterih organizacijah združenega dela prilagajali določila
statuta stopnji strokovne usposobljenosti predvidenih kandida-
tov za opravljanje funkcije DPO.

Na podoročju kadrovske dejavnosti v delovni skupnosti je
obrassvnaval poročilo, ob katerem je ugotovil, da je bila uspešno
reazlizrana usmeritev IS za organizacijski, kadrovski in prostorski
razvoj na področju zniževanja števila zaposlenih, na področju
dviga strokovne izobrazbe pa še ni bilo dovolj storjenega. Temu
pa bo v tem obdobju povečena večja pozornost hkrati s štipendi-
ranjem, izobraževanjem ob delu in funkcionalnem izobraževanju.

Na področju organiziranosti skupščinskih upravnih organov
v tem letu ni bilo bistvenih sprememb, razen že omenjenega
oddelka inšpekcijskega nadzora v mestno upravo družbenih pri-
hodkov. V tem letu so bile, tako kot vsepovsod drugod na
področju samoupravnih aktov delovne skupnosti sprejete spre-
membe in dopolnila, potrebne za uskladitev z družbenim dogovo-
rom o pridobivanju in razporejanju dohodka.

Stanje rešenih zadev v primerjavi z nerešenimi zadevami se je
tudi v tem letu izboljšalo, čeprav je še vedno preveliko število
nerešenth zadev iz prejšnjih let, podatki o reševanju zadev pa so
razvidni iz poročila o delu UO in strokovnih služb.

Izvršni svet deluje v sedanji sestavi od konca prvega polletja
1987. Že takoj se je soočil z zaostreno gospodarsko problema-
tiko, ki se stopnjuje s koncem leta in se bo odrazila v višjih
izgubah kot doslej. Obilo aktivnosti pa je bilo vezanih tudi na
sedanje in načrtovane posege v prostor. Ob tem se je pokazalo
tudi nezaupanje v delo strokovnih institucij. Očitne pa so tudi
posledice neizpolnjenih zagotovil iz preteklosti, zlati velikega
razvoja zaostanka občine na vseh področjih. Zato je in bo
v ospredju aktivnosti IS še naprej prizadevanje za izboljšanje
celovite komunalne opreme občine in izboljšanje življenjskih
pogojev občanov.

IZVRŠNI SVET


